



Bestyrelse møde 16-08-2022

Dagsorden.

1. Tour de Jammerbugt - bemanning af drikke post ved hallen.
2. Festuge og GjøLen - Hvilke dage har vi aktiviteter, er der noget vi mangler.
3. Stadion Ur.
4. Hal tider for vintersæson.
5. Pay and Play - Skal dette oprettes for badminton pris/tid osv.
6. Bordet rundt.
7. Evt.



Bitten mødte op som substitut for Jan (ketcher) og Amina mødte op som substitut for Birgitte (gymnastik)

ad 1)

Der bliver en bod ved Hallen.

Der mangler bemanning til uddeling af start nr. og præmier. Besked til Peter G. Der er p.t. 101 tilmeldte.

ad 2)

Er der noget i GGB vi skal være obs på? Bitten får styr på de tider, hvor cafeteriet skal have åben. Program for ugen bliver husstandsomdelt. Alt i øvrigt ok.

ad 3)

Der er søgt Sparnord Fonden om midler til nyt stadion ur. Uret skal skiftet ud under alle omstændigheder. Snak om evt. udskiftning af borde / bænke. Snak om evt. køb hos organisation a la Nord Bo, hvor vi kan købe billigt.

ad 4)

Ønsker om haltider til Peter G. for vintersæsonen. Snak om mandage, hvor både badminton ungdom og spejder har aktiviteter samtidig. Bitten undersøgte, hvornår Annette og Martin evt. vil kunne i ugen.

Håndbold bliver onsdag.

Gymnastik er meldt til Peter.

ad 5)

Snak om det vil være en god ide, at der er nogen, der kan leje baner, når der er plads. Vi blev enige om medlemskab i Conventus og en pris på kr. 110 for en bane.

Snak om forældre skal betale, hvis de blot er der, når børn spiller. Det skal de selvfølgelig ikke.

ad 6)

Snak om unge kan melde sig ind efter deres holdtræning. Snak om ny aktivitet som cross træning, der skal være holdtræning under motionscentret. Snak om unge, der træner styrke ved Jesper Frederiksen. Måske også interesse for hold, hvor der også er rådgivning om både kost og motion. Vi havde også en snak om det er ok, at man tager større børn (altså yngre end dem, der selv kan melde sig ind) med i motionscentret, og at disse børn også bruger maskinerne. Enighed om, at det må man ikke af hensyn til forsikring. Små børn, der blot sidder i et hjørne ok.



Camilla (håndbold) oplyste, at udvalget har planer om et hold, hvor det ikke kun er håndbold, men alt leg/aktivitet med bold. Desuden fortalte hun om godt udvalgs møde.

Martin (fodbold ungdom) fortalte om samarbejdet med Birkelse. Alt ok med kontingentbetaling.

Peter J (sponsor) fortalte om de sponsorer, som de har skaffet. Til GjøLen kunne de købe forskellige sponsorbilletter. Claus roste udvalget. Også en snak om, at der snart skulle aftales møde om sponsorer til andespil, julelotteri mv. Anette rykkede for, at en bestemt Sponsor, stadig mangler indbetaling. Hjemmesiden rettes til i forhold til sponsorer.

Helle oplyste, at Aabybro hk skal bruge hallen søndag. Også en snak om den aktivitet, som kommunen har sammen med DGI i forhold til samarbejde og aktiviteter til kommunens haller. Vi hører nærmere.

Claus (Gjø'len) oplyste, at der er styr på Gjø'len. Der bliver i år ikke muligt at betale med kort. Kun MobilePay og kontanter. For dyrt med kortterminal. Anette undersøger om reglerne ved max indbetaling på mobil pay erhverv. Gjø'len mangler dog stadig lukkevagter i tidsrummet 22-02 både fredag og lørdag. Gjø'len sætter folk på til oprydning og entre.

Amina (gymnastik) oplyste, at der er lidt snak om springgymnastik for større børn.

Peter G oplyste, at der nu er oprettet alias mailadresser. Man kan kun modtage fra dem. Hjemmesiden er tilrettet. Jesper henvendte sig i forhold til leje af hal til Cirkus Maskot. De skal selv stå for det hele. Vi hører nærmere. Peter har talt med Paw, der spurgte til Futsall-senior-hold. Enighed om pris på 650,- for 8 mdr. Vi hører nærmere.

Anette vil gerne have listen hvem der må bestille varer hos Sports Master. Snak om, at der stadig mangler klubdragter.

Bitten vil sørge for oprydning i trøjerne og i rummet i øvrigt.

Peter J havde fået henvendelse fra Kirkens korshær mv der ville høre om vi ville med til at købe reklamemateriale for at støtte. Enighed om at det vil vi ikke.

Martin roste Camillas initiativ i forhold til forskellige bold/spil/lege i håndboldafdelingen. Det kan vi godt bruge mere af. Vi kan få inspiration hos DGI mv.

Næste møde d. tirsdag, d. 27. september.